
QUO VADIS, CZECH INDUSTRY?
DOPADY UKONČENÍ INTERVENCÍ ČNB NA ČESKÝ PRŮMYSL A VÝVOZ

Účastníci panelové diskuze:
• Eva Zamrazilová, Česká bankovní asociace,  

bývalá členka Rady České národní banky
• Viktor Zeisel, senior ekonom, Komerční banka, a.s.
•  Pavel Krýže, generální ředitel, Poclain Hydraulics, s.r.o. 
• Roland Bourgeois, generální ředitel, Saint-Gobain PAM 

CZ, s.r.o. 

Moderátor: 
• Lukáš Kovanda, Hlavní ekonom, Roklen Financial Group

DATUM: ÚTERÝ 4. 10. 2016, 14H30–15H30
MÍSTO: VÝSTAVIŠTĚ BRNO, PAVILON P, SÁL P4

NAKOLIK INTERVENCE ČNB PŘISPĚLY K RŮSTU ČESKÉ EKONOMIKY  
A K ROZVOJI ČESKÉHO STROJÍRENSTVÍ?

JAKÁ RIZIKA HROZÍ ČESKÝM STROJÍRENSKÝM EXPORTÉRŮM  
PO UKONČENÍ INTERVENCÍ?

JE ŽÁDOUCÍ PŘIJÍMAT OPATŘENÍ PRO JEJICH MINIMALIZACI?

JAKÉ JSOU NUTNÉ PŘEDPOKLADY PRO ZAJIŠTĚNÍ DLOUHODOBĚ  
UDRŽITELNÉHO RŮSTU ČESKÉHO STROJÍRENSTVÍ A EXPORTU?

Debata bude probíhat v češtině. Vstup zdarma.  
Povinná registrace. 
evenement@ccft-fcok.cz, tel. 224 833 090




